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Paikalla

Nuorisovaltuutetut

Hanna-Mari Palomäki
Jutta Risikko (pj.)
Jenni Mäenpää
Tero Peltokangas
Samuli Koivula
Helena Hakala(siht.)
Laimi Vainio
Hanna-Kaisa Koivusaari
Matias Kankaanpää
Greta Niemi
Veera Prusti
Tomi Pirttinen
Linda Korhonen 
Kalle Peura 
Sofia Ylinen
Henna Kari

Varajäsenet

Sanni Tyynismaa
Sofia Ylinen
Amanda Virrankoski

Lisäksi

Heidi Rantamäki
Marja-Liisa Nevala

Poissa

Juho Övermark
Jesse Kortesoja



Kokouksessa käsitellyt asiat

1. Kokouksen avaus

Kokouksen avasi puheenjohtaja Jutta Risikko kello 18.04

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Ääntenlaskijoiden valinta ja pöytäkirjantarkistajien valinta

Ääntenlaskijoiksi ja pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Matias Kankaanpää ja 
Amanda Virrankoski

4. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin yksimielisesti.

5. Sanni Tyynismaa jäseneksi

Varajäsen Sanni Tyynismaa valittiin yksimielisesti viralliseksi jäseneksi.

6. Aijjoos-hankkeen edustajan puheenvuoro

Aijjoos-hankkeen edustaja Marja-Liisa Nevala kertoi vanhemman väen 
koulupäivästä Ylihärmässä ja kysyi nuorten mielipiteitä tapahtumasta. 
Tapahtuma oli mieluinen sekä  nuorille että vanhoille. Nevala ehdotti 
nuorisovaltuustolle ideaa, että nuoret auttaisivat ikäihmisiä tietokoneiden 
käytön kanssa. Toimintaa on ollut aikaisemmin Evijärvellä, ja auttajat saisivat 
hyvän mielen lisäksi rahallista korvausta. Puheenjohtaja Jutta Risikko ehdotti,
että ideaa vietäisiin kouluissa eteenpäin. Yksimielisesti päätettiin, että 
valitaan jokaiselle koululle yhteyshenkilö, joka markkinoi ideaa koululla muille 
nuorille aamunavauksen ja ilmoituksen avulla. Ylihärmästä valittiin Sanni 
Tyynismaa, Kauhavalta Veera Prusti ja Greta Niemi, Alahärmästä Samuli 
Koivula ja Kortesjärvellä Raija-Liisa Hakala. Innokkaat nuoret ilmoittautuvat 
näille yhteyshenkilöille, jotka tiedottavat Nevalalle. 

Nevala kertoi kirjastokaveri-toiminnasta, jota on myös Evijärvellä. Idea on, 
että lainataan kirjastosta kirja eläkeläiselle. Puheenjohtaja Jutta Risikko 
sanoi, että toiminta olisi ehkä parempi ala-aste ikäisille, ja nuorisovaltuusto oli
asiasta yksimielinen. 



 
Lopuksi Nevala kertoi Aijjoos-hankeen palveluliikenteestä. Hän jakoi 
nuorisovaltuutetuille asiasta esitteitä ja ehdotti, että nuoretkin voisivat lähteä 
toimintaan mukaan, koska se on edullinen ja kaupunki on ajamssa palvelua 
hänen mukaansa alas säästösyistä. Nevala ehdotti mediatilaisuutta, johon 
nuorisovaltuutetut tulisivat mukaan. Nuorisovaltuusto kuitenkin päätti. että 
palveluliikenne-asiasta kerrotaan sukulaisille ja tuttaville, mutta sen enempää 
ei asiaan osallistuta nuorisvaltuuston puolesta. Nevala ehdotti, että 
nuorisovaltuusto ja vanhusvaltuusto voisivat pitää yhteisen kokouksen joskus,
ja tälle idealle koko nuorisovaltuusto oli myötämielinen. Puheenvuoron 
päätteeksi Nevala poistui kokouksesta. Nevalan poistuttua sovittiin, että 
digiopetuksesta tiedotetaan kouluissa viikolla 11 ja ilmoittautumiset täytyy 
tehdä 14.3 mennessä.

7.Aloitteen teosta päättäminen

Keskusteltiin, mitä asiaa ryhdytään viemään eteenpäin. Keskusteltiin 
julkisesta liikenteestä, bussikatoksista ja roskiksista sekä skeittirampeista. 
Päätettiin keskittyä skeittiramppi-asiaan. Henna Kari ehdotti aisattua aluetta.  
Samuli Koivula ehdotti, että ramppi tulisi Ylihärmään. Henna Kari ehdotti, että 
ramppi tulisi urheilukentän aitojen sisälle. Heidi Rantamäki ehdotti paikaksi 
keskeistä paikkaa kylällä. Jutta Risikko ehdotti pyöröovia. Samuli Koivula 
ehdotti kameravalvontaa. Lopuksi päätettiin yhteisesti, että aloitteeksi valitaan
skeittirampin saaminen Ylihärmään, sekä kameravalvonta muissa 
kaupunginosissa sijaitseville rampeille hajottamisen välttämiseksi. Päätettiin 
perustaa työryhmä, johon valittiin Samuli Koivula, Sofia Ylinen ja Hanna-Mari 
Palomäki. Työryhmä laatii aloitteen, jota tutkitaan seuraavassa kokouksessa.

8.Lautakuntapaikat

Valittiin lautakuntapaikkoihin nuorisvaltuuston edustajat. Sivistyslautakuntaan 
valittiin yksimielisesti Amanda Virrankoski ja Hanna-Kaisa Koivusaari, samoin
tekniseen lautakuntaan Samuli Koivula ja Matias Kankaanpää. Yksimielisesti 
valittiin myös ympäristölautakuntaan Veera Prusti ja Jenni Mäenpää, 
Alahärmän asukaslautakuntaan Tero Peltokangas ja Jesse Kortesoja, 
Kortesjärven asukaslautakuntaan Tomi Pirttinen ja Helena Hakala, elinkeino- 
ja maaseutujaostoon Sofia Ylinen. Vapaa-aikalautakuntaan halusivat Veera 
Prusti, Greta Niemi, Matias Kankaanpää, Sanni Tyynismaa, Tero 
Peltokangas, Laimi Vainio ja Jenni Mäenpää.  Äänestetiin ja Matias 
Kankaanpään tilalle ääntenlaskijaksi valittiin Helena Hakala. Äänestyksen 
tuloksena Sanni Tyynismaa ja Tero Peltokangas valittiin vapaa-
aikalautakuntaan, molemmat saivat viisi ääntä. Ylihärmän 
asukaslautakuntaan ehdolla olivat Laimi Vainio, Hanna-Mari Palomäki ja  



Sofia Ylinen. Äänestettiin ja valituiksi tulivat Laimi Vainio ja Hanna-Mari 
Palomäki. Kauhavan asukaslautakuntaan ehdolla olivat Jutta Risikko, Kalle 
Peura ja Greta Niemi. Äänestettiin ja valituiksi tulivat Risikko ja Peura. Peura 
kuitenkin luovutti paikkansa Niemelle.

9. Varajäsen-asia

Puheenjohtajamme Jutta Risikko kertoi, että hallituksen kokouksessa oli 
suunniteltu järjestelmää, että mikäli joku oikea jäsen ei pääse paikalle, hän 
ilmoittaa siitä facebook-ryhmässä tai whatsapp-ryhmässä, ja silloin 
ensimmäisenä ehtivä varajäsen ilmoittaa tulevansa kokoukseen hänen 
tilaltaan. Tehdään muutos johtosääntöön : Kun oikea jäsen on poissa, 
kommetoi ensin ehtivä varajäsen, että hän tulee kokoukseen, jolloin hän saa 
äänestysoikeuden.

10. Kesän alkkarit

Keskustelun avauduttua esille nousi onko kesän aloitusbileille kysyntää. Kalle
Peura sanoi, ettei ole. Keskustelu ajautui Elorock 2015 tapahtumaan. Käytiin 
läpi mitä ”alkkareihin” tarvittaisiin: lipunmyyjät, siivoajat, dj:n vastaanottajat. 
Äänestettiin järjestetäänkö bileet, ja kannatusta oli enemmän: 12 ääntä.  
Päätettiin perustaa työryhmä kesän aloitusbileille, jotka järjestetään 
31.5.2014. Työryhmään valittiin Greta Niemi, Veera Prusti, Jenni Mäenpää, 
Hanna-Kaisa Koivusaari, Matias Kankaanpää, Sofia Ylinen, Jutta Risikko j 
Amanda Virrankoski. Greta Niemi valittiin työryhmän johtajaksi.

11. Elorock 2015

Päätettiin yksimielisesti, että nuorisovaltuusto järjestää Elorockin vuonna 
2015. Elorockista järjestetään erillinen kokous, jonka koolle kutsujana on 
Heidi Rantamäki. Rantamäki kertoi elorockin historiasta. Suunnittelupalveri 
sovittiin pidettäväksi 22.4.2014 klo 18 Ylihärmässä.

12. ”Mätis”-tyyppinen sivusto

Puheenjohtaja Jutta Risikko kertoi, että sivusto toimii facebookissa, ja sinne 
ihmiset voivat kertoa ja lisätä kuvia asioista, jotka kaupungissa ovat huonosti. 
Päätettiin siirtää aiheen käsittely seuraavaan kokoukseen.



13. Tilinumerot ja verokortit

Puheenjohtaja Jutta Risikko kertoi, että kaikkien nuorisovaltuutettujen tulisi 
toimittaa tilinumerot ja verokortit kokouspalkkiota varten Anita Mäki-Niemelle.

14. Muut esille tulevat asiat

Seuraava kokous 14.4.2014 Kortesjärvellä kello 18.00 alkaen

.
13.Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Jutta Risikko päätti kokouksen kello 20.20

Puheenjohtaja
_________________________

Sihteeri
_________________________

Pöytäkirjantarkistajat
_________________________ __________________________


